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STYREMØTE   

Tirsdag 28. februar 2023 18.00-21.00       Idrettens Hus, Strømmen 

Deltakere: 
Arne Kalstadstuen, Camilla Myhrer Abrahamsen, Bengt Haugnes, Ida Olafsen, 
Tore Hauglie, Malin Fuløp, John-Magne Teig, Kjersti Sørensen, Wendell 
Skottevik (adm, referent), Anita Iversen (adm) 

   

Sak 1 Godkjenning av referat fra styremøtet 31. januar 2023 

Kommentarer: 

Forslag til 
vedtak:   

Referatet for styremøtet 31. januar 2023 godkjennes.  

   

  Sak 2 Orienteringer   

Daglig leders aktiviteter – siden forrige styremøte:    

• 01.02.2023: Avslutning for avdelingsleder idrett og friluftsliv.  

• 02.02.2023: Gjennomgang av Grønt Lys med Viken idrettskrets 

• 06.02.2023: Møte med prosjektansvarlig «Sustainathon-X» X-Meeting Point.  

• 06.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder 

• 06.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og AIL Skjetten sportsklubb vedr. 
mulig stenging av Klubbhuset 

• 07.02.2023: Lansering av Rapporten om «Hva vet vi om Inkludering og mangfold i idretten? 
NIF (Anita og Wendell) 

• 07.02.2023: Orientering om aktivitetsguiden på Sten-Tærud skole (Anita og Wendell) 

• 07.02.2023: Møte med svømmeidrettslagene og Lillestrøm kommune om tildelingskriterier 

• 08.02.2023: Aktiv Bråte – Bråtejordet skole (Anita og Wendell) 

• 08.02.2023: Orientering om aktivitetsguiden på Vigernes Skole (Anita og Wendell) 

• 09.02.2023: Drøftelsesmøte med Viken idrettskrets om Inkludering i IL (Anita og Wendell) 

• 09.02.2023: Presentasjon av mulighetsstudiet på Fribergjordet med Lillestrøm kommune.  

• 10.02.2023: Gjennomgang av arbeidet om kommunale drifts- og tilsynsavtaler.  

• 10.02.2023: Møte med Sørumsand IF om fremtidig utbygging av Sørumsand idrettspark 

• 13.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder 

• 13.02.2023: Møte om aktivitetsguiden med sosiallærere på barneskoler (Anita og Wendell) 

• 14.02.2023: Orientering om aktivitetsguiden på Voksenopplæringen (Anita og Wendell) 

• 14.02.2023: Seminar om politisk påvirkning med Frida Blomgren i NIF.  

• 14.02.2023: Møte med paraplyorganisasjonene og gjennomgang av søknader til 
Frivillighetsfondet  

• 15.02.2023: Møte om anskaffelse av kunstgress på Fedrelandet kunstgress og Skedsmo 
stadion 

• 15.02.2023: Orientering om aktivitetsguiden på Kjeller skole (Anita og Wendell) 

• 15.02.2023: Møte om aktivitetsguiden med guider (Anita og Wendell) 

• 16.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og Fet IL vedrørende Fet Arena 

• 16.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og idrettslag vedrørende drifts- og 
tilsynsavtaler 

• 17.02.2023: Tildelingsmøte med Viken idrettskrets om inkludering i IL (Anita og Wendell) 

• 21.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder 

• 22.02.2023: Møte med Lillestrøm kommune om mulighetsstudie Sørumsand idrettspark 

• 22.02.2023: Møte med NFF Akershus om mulig samarbeid om aktivitetsdag på Skjetten 
(Anita og Wendell) 

• 23.02.2023: Samarbeidsmøte mellom Lillestrøm kommune og Lillestrøm idrettsråd.  

• 27.02.2023: Møte med Lillestrøm kommune v/ kultur og frivillighet vedrørende 
aktivitetsguide/aktivitetskortet (Anita og Wendell) 
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Styrets aktiviteter – siden forrige styremøte:   

• 01.02.2023: Avslutning for avdelingsleder idrett og friluftsliv (Arne) 

• 06.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder (Arne) 

• 06.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og AIL Skjetten sportsklubb vedr. 
mulig stenging av Klubbhuset (Arne) 

• 09.02.2023: Presentasjon av mulighetsstudiet på Fribergjordet med Lillestrøm kommune 
(Arne) 

• 10.02.2023: Møte med Sørumsand IF om fremtidig utbygging av Sørumsand idrettspark 
(Arne) 

• 13.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder (Arne) 

• 16.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og Fet IL vedrørende Fet Arena 
(Arne) 

• 16.02.2023: Deltakelse i møte med Lillestrøm kommune og idrettslag vedrørende drifts- og 
tilsynsavtaler (Arne) 

• 17.02.2023: Arbeidsmøte om ny kulturstrategi i Lillestrøm kommune (Arne) 

• 21.02.2023: Samhandlingsmøte - styreleder/daglig leder (Arne) 

• 22.02.2023: Møte med Lillestrøm kommune om mulighetsstudie Sørumsand idrettspark 
(Arne) 

• 22.02.2023: Presentasjon for idrettsrådene i Viken om Lillestrøm idrettsråds arbeid med 
politisk påvirkning (Arne) 

• 23.02.2023: Samarbeidsmøte mellom Lillestrøm kommune og Lillestrøm idrettsråd (Arne) 

•  

Annet: 

• Aktivitetsguiden  

• Aktiv Bråte 

Forslag til 
vedtak:  

 Tas til orientering. 

 

Sak 3 Årshjul/Arbeidsplan 2023 (1. januar – 31. juli) 

Styremøte 13. desember 2022: Styret vedtar Årshjul/Arbeidsplan for perioden 1. januar – 31. juni 
2023 med de endringer som kom frem i møtet og vedlegges referatet. 

Styremøte 29. januar 2023: Ved gjennomgang og oppdatering av «Årshjulet 2023» ble det gjort 
følgende endringer: 

• Idrettens møteplass om «Frafall» flyttes til 14. mars.  

• Idrettens møteplass om «Inkludering» flyttes til 25. april i forbindelse med årsmøte.  

• Idrettens møteplass om «Samarbeid med skoler» avholdes til foreslått tidspunkt 18. april. 

• «Idrettens dag» bør avholdes i august.  
Det foreslås å ha en arbeidsgruppe i samarbeid med daglig leder/inkl. ansvarlig. Daglig leder 
og inkluderingsansvarlig utarbeider forslag til gjennomføring. 

Oppdatert «Årshjul 2023» etter styremøtet 31. januar 2023 vedlegges referatet. Se vedlegg 1.  

Saksutredning/ 

Diskusjon 
 

Forslag til 
vedtak:  

Tas til orientering.  
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Sak 4 Mulighetsstudie Fribergjordet - uttalelse 

Styremøte 31. januar 2023: Idrettsrådets innspill/kommentarer vil bli behandlet i styremøtet 28. 
februar 2023. 

Idrettsrådet har deltatt i et møte med Lillestrøm kommune, Skedsmo Ishockeyklubb og Skedsmo 
Fotballklubb hvor de ulike alternativene har blitt presentert. Basert på de ulike alternativene har 
idrettsrådet sammen med idrettslagene anbefalt alternativ 1 som det beste for idretten i 
kommunen. Kommunedirektøren er positiv til denne løsningen ved at det legges opp til en trinnvis 
utvikling av idrettsanleggene. Kommunedirektørens innstilling vil presenteres i saksfremlegget 
som publiseres på kommunens nettsider i slutten av uke 9.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Styret gir sin tilslutning til innspillet som ble sendt 13. februar 2023. 

 

Sak 5 Mulighetsstudie Sørumsand idrettspark - uttalelse 

Styremøte 31.01.2023: Styret ber styreleder og daglig leder følge opp saken for å se om det er 
muligheter til å finne fram til løsninger som kan aksepteres av begge parter. Idrettsrådets 
kommentarer/innspill legges fram/drøftes på styremøtet 28. februar. 

 

I tråd med vedtaket som ble fattet 31. januar har styreleder og daglig leder fulgt opp saken 
vedrørende mulighetsstudiet i Sørumsand idrettspark med mål om å få denne til politisk 
behandling i kommunestyret 29. mars. Det er sendt inn et innspill fra idrettsrådet og idrettslaget 
med forslag om en mulig løsning, som kommunedirektøren har stilt seg positiv til. Endelig 
innstilling vil presenteres i saksfremlegget som publiseres på kommunens nettsider i slutten av 
uke 9. 

Saksutredning/ 

Diskusjon 
 

Forslag til 
vedtak:  

Styret gir sin tilslutning til uttalelsen i denne saken basert på innspillene som 
ble gitt i møte med administrasjonen i Lillestrøm kommune onsdag 23. februar 
2023. 

 

Sak 6 Justert utleiereglement/tildelingskriterier for gymsaler/svømmehaller/flerbrukshaller -
uttalelse 

Styremøte 31.01.2023: Idrettsrådet forutsetter av idrettslagene inviteres til et møte om forslaget til 
justert utleiereglement før dette presenteres for politikken. Idrettsrådet bistår gjerne i utarbeidelsen 
av utkast til tildelingskriterier for svømmehall. Idrettsrådet kommentarer/innspill behandles i 
styremøtet 28. februar. 

 

Det ble avholdt et samarbeidsmøte med svømmeidrettslagene 7. februar, som var positive til 
kommunens forslag om at det avholdes et tildelingsmøte med idrettslagene etter at søknadene 
om treningstid er sendt inn hvor man ser på gode løsninger for alle parter. Videre har 
idrettsrådgiver sendt ut det reviderte forslaget på høring, se vedlagt. Det har kommet inn noen 
innspill fra Sørumsand IF og Sørum IL som knytter seg til bruken av Bingsfosshallen, men utover 
dette er det ikke kommet noen ytterligere innspill fra de resterende idrettslagene.  

 

I samarbeidsmøtet med kommunen 23. februar ble det informert om at det ikke anses som 
nødvendig at saken sendes til politisk behandling, da det er presiseringer under vedtatt regelverk 
for tildeling av treningstid.  

Se utkastet i vedlegg 2.  
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Saksutredning/ 
Diskusjon 

Reglementet som er lagt ut på kommunens nettsider under søknad for 
treningstid i kommunale idrettsanlegg for 2023/2024, samsvarer ikke med 
utkastet som er sendt ut til idrettslagene 13. februar 2023 på høring. 
Reglementet som ligger på kommunens sider er det opprinnelige reglementet 
som ble vedtatt i 2020.  

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet tar til etterretning at det ikke blir noen politisk behandling av et 
justert utleiereglement, men at det isteden foretas noen mindre justeringer av 
gjeldene reglement. Det anmodes om å få se endringene før det noe nytt 
publiseres på kommunen sider. 

 

Sak 7 Tilsyns/driftsavtaler på kommunalt eide anlegg - uttalelse  

Styremøte 31.01.2023: Idrettsrådet forutsetter av idrettslagene inviteres til et møte om forslaget til 
reviderte tilsyns- og driftsavtaler før disse kommer til politisk behandling. Idrettsrådet bistår gjerne 
i utarbeidelsen av utkast til tildelingskriterier for svømmehall. Idrettsrådet kommentarer/innspill vil 
bli behandlet i styremøtet 28. februar. 

Driftsavtaler: Kommunen og idrettsrådet har gjennomført møter med de aktuelle idrettslagene, 
hvor flesteparten var representert. Her ble bakgrunnen for saken gjennomgått og det ble lagt frem 
hvordan utformingen av nye driftsavtaler på kommunaleide anlegg vil se ut og hvilke prinsipper 
som ligger til grunn. Idrettslagene ser positivt på at det blir mer likhet i avtalene, men påpeker at 
det er viktig at det fremkommer at det er avtaleverket som styrkes, og ikke økonomien i avtalene 
som forsterkes.   

 

Tilsynsavtaler: Kommunene vil foreslå at det ikke inngås nye tilsynsavtaler med fire idrettslag 
som har tilsyn i kommunale anlegg, som følge av at kommunen har en praksis av tillitsutleie i de 
fleste andre idrettsanlegg og kommunale bygg. Dette innebærer at fire idrettslag i praksis vil miste 
en vesentlig inntekt, den totale summen utgjør omtrentlig 450.000. Idrettsrådet har foreslått at 
midlene ikke tas bort fra idretten, men at midlene overføres til idrettens del av den kommunale 
støtteordningen «driftstøtte» som er en aktivitetsstøtte basert på aktiviteten. Det er foreløpig ikke 
avklart når dette vil tre i kraft, men tidligst 1. januar 2024.  

 

Kommunedirektørens innstilling vil presenteres i saksfremlegget som publiseres på kommunens 
nettsider i slutten av uke 9.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Driftsavtaler: Idrettsrådet er positive til avtalene om drift harmoniseres, og at 
avtalene blir mest mulig likt.  
 
Tilsynsavtaler: Idrettsrådet anbefaler en overgangsordning på 2-3 år, slik at 
idrettslagene får tilstrekkelig med tid til å  

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet er positiv til at de idrettslag som har avtaler om drift av 
idrettsanlegg harmoniseres – samme støtte for samme tjeneste. Dette er 
idrettslagene positive til at avtalene blir mest mulig like, dette basert på et 
skjema for hvilke tjenester som det ønskes tilbud.  
For å kunne tilfredsstille regelverket må det på hvert av idrettsanleggene 
sendes til 3 tilbydere - tjenestekonsesjonsavtale.  

Idrettsrådet tar til etterretning at Lillestrøm kommune vil si opp de tilsynsavtaler 
som de har med 4 idrettslag, dette medfører at disse idrettslagene for 
vesentlige reduseringer i sine inntekter. Idrettsrådet ber om at disse 
idrettslagene gis en overgangsordning på 2 – 3 år. 
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Sak 8 Skolens bruk av idrettsorganisasjonseide anlegg – uttalelse   

Styremøte 31.01.2023: Styrets kommentarer/innspill i denne saken vil bli behandlet i styremøtet 
28. februar. Dette gjelder følgende anlegg: Frogner idrettspark (Frogner IL), Fet Arena (Fet IL), 
Sørumsand idrettspark (Sørumsand IF) og Dalen idrettspark (Dalen IL). 

 

Kommunen har gjennomgått avtalene på de ulike anleggene, men i skrivende stund kjenner vi 
ikke til det endelige forslaget. Det vi er kjent med er at det har vist seg å være krevende å 
«harmonisere» disse avtalene, da det foreligger ulik oppbygning av avtalene som er inngått 
mellom idrettslag og ulike kommuner i sin tid. Det positive er at signalene er at ingen idrettslag vil 
få noen reduksjon i avtalene, og skulle det bli tilfellet gjennom de beregningene som gjøres vil 
eksisterende avtale med Lillestrøm kommune være gjeldende videre – slik at man ikke reduserer 
støtten man mottar. Kommunedirektørens innstilling vil presenteres i saksfremlegget som 
publiseres på kommunens nettsider i slutten av uke 9. 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

  

Forslag til 
vedtak: 

Idrettsrådet tar til etterretning at det har vært krevende å «harmonisere» disse 
avtalene, da det foreligger ulik oppbygning av avtalene som er inngått mellom 
idrettslag og ulike kommuner i sin tid. Idrettsrådet påpeker at ingen av 
idrettslagene må få mindre kompensasjon enn det de har i dag. 

  

 

Sak 9 Årsmøte 2023 

Styremøte 31.01.2023:  
Styret vedtar følgende ansvarlige for årsmøtedokumentene:   

• Årsmelding – Wendell (Tore)  

• Regnskap – Kjersti/Wendell  

• Handlingsplan – Arne/Wendell  

• Budsjett – Kjersti/Wendell  

• Fordeling av LAM (Lokale aktivitetsmidler) – Bengt 

• Forslag til valgkomite – Arne 
 

Daglig leder har blitt gjort kjent med at bedriftsidrettslag med tilhørighet i Lillestrøm kommune skal 
likebehandles med et ordinært idrettslag. Det vil innebære blant annet innkalling til årsmøter, 
stemmerett ved årsmøter og at deres medlemstall skal medregnes i våre medlems- og 
aktivitetstall. Det vil sendes innkallelse til de aktuelle idrettslagene, som pr tid er noe ukjent som 
følge av at de formelt sett ikke ligger inn i NIFs digitale systemer. Daglig leder følger opp dette 
med Oslo og Akershus bedriftsidrettskrets og Viken idrettskrets.  
 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Idrettslag med tilhørighet til Lillestrøm kommune skal inviteres til Årsmøtet i 
Idrettsrådet. 
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Sak 10 - Støttefond til dekning av treningsavgift og utstyr  

Styremøte 31.01.2023: Styret vedtar at en eventuell opprettelse av et støttefond til dekning av 
treningsavgift og utstyr, utsettes til det er avklart med Viken idrettskrets bl.a. om tildeling av støtte 
for 2023. 

 
Viken idrettskrets har tidligere bekreftet at midlene for 2022 kan overføres til 2023. Som følge av 
rammetilskuddet til NIF for ordningen «Inkludering» ikke ble økt i 2023, har idrettskretsen vurdert 
at vi må benytte eksisterende midler før det kan søkes om nye midler. Det medfører at vi sitter 
med kr. 200.000 for 2023, hvorav 100.000 er tiltenkt finansiering av stillingen til 
inkluderingsansvarlig.  
Idrettsrådet står fritt til å disponere resterende midler, og det finnes flere gode forslag. Det foreslås 
at inkluderingsansvarlig får, i samråd med daglig leder, mandat til å disponere midlene som 
vurderes mest hensiktsmessig. etter dialog med idrettskrets og kommunens administrasjon 
v/kultur og frivillighet.  
 
Kommunen signaliserer at det er et stort trykk på aktivitetskortet sammenlignet med tidligere år, 
og det bør vurderes om midlene vil komme best til nytte om det går inn i kommunens eksisterende 
ordning med en forventning om at kommunen øker tilskuddet for aktivitetskortet for inneværende 
år.  

Saksutredning/ 
Diskusjon 

Styret anmoder daglig leder og inkluderingsansvarlig til neste styremøte å 
komme med et utkast til disponering av kr 100.000 til treningsavgift/utstyr 
basert på den meningsutveksling var i møtet, hvor bærekraft var et sentralt 
tema. 

Forslag til 
vedtak: 

Styret anmoder daglig leder og inkluderingsansvarlig til neste styremøte å 
komme med et utkast til disponering av kr 100.000 til treningsavgift/utstyr 
basert på den meningsutveksling var i møtet, hvor bærekraft var et sentralt 
tema. 

 

 

Sak 11 Studietur - Daglig leder 

Daglig ledere i idrettsrådene har planlagt studietur til Danmark 2. mai – 4. mai for å besøke det 
danske idrettsforbundet, og se nærmere på noen kreative nye anlegg i København. Det legges 
opp til besøk på flere idrettsanlegg.  

 

Fly og hotell utgjør ca. kr. 5.500 (avhenger av bestillingsdato), noe kost må påberegnes. Det 
foreslås vanlig diettgodtgjørelse ved utland. 

Saksutredning/ 
Diskusjon 

 

Forslag til 
vedtak: 

Styret godkjenner daglig leders søknad om to dagers studietur til København i 
begynnelsen av mai. Utgiftene antas å være ca. kr 8.000. 

 

Sak 12 Deltakelse på anleggskonferanse 24.-25. mars  

Vedtak: Lillestrøm idrettsråd deltar på anleggskonferansen med 3 representanter. Styreleder og 
daglig leder utpeker representantene etter de som meldte sin interesse i styremøtet.  

 

Sak 13 Neste styremøte 

Tirsdag 21. mars kl. 18.00-21.00.  

 


